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ZÁPIS ZE 4. ZASEDÁNÍ 

DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ POLICKA 

V ROCE 2022 
konaného dne 19.května 2022 v 15.00 hod. 

v Machově, na sále místního pohostinství. 

 
 

Přítomní členové: Ing. J. Beran, Ing. M. Šrůtek, B. Klímová, V. Friml, Ing. J. Krtička,     

J. Cibulka, Mgr. M. Maroul, P. Šubíř 

 

Omluvení členové:   

 

Hosté:  A. Beneš, J. Košová, P. Pohner, J. Škop, M. Hrnčířová, L. Binar,       

T. Kohlová, R. Thérová, K. Šplíchalová, F. Dostál   

   

Zapisovatel : M. Zeman 

 

Ověřovatel:   J. Krtička 

 
 
 

Volba ověřovatele zápisu 

 

Navržený ověřovatel: J. Krtička 

  

Usnesení č.01/04/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje Jiřího Krtičku ověřovatelem zápisu.  

 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

Volba zapisovatele zápisu 

 

Navržený zapisovatel: M. Zeman 

 

Usnesení č.02/04/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje Martina Zemana zapisovatelem.  

 Pro:       8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 

 

 

PROGRAM: 

1. Zahájení 

2. Cyklostezky na Policku 

3. SDMB 

4. Smlouva o financování projektu zeleně s obcí Bezděkov n. M. 

5. Personální změna na postu manažera DSO Policka 

6. Smlouva o pronájmu kanceláře DSO Policka s obcí Bezděkov n. Met. 

7. Smlouva s AMK Police nad Metují o stavění pódia 

8. Diskuze 

9. Závěr 

 

 

 

 



- 2 - 

1) ZAHÁJENÍ 

Předseda Ing. J. Beran přivítal přítomné, a představil program, který navrhl doplnit o 

body Volba místopředsedy DSO Policka, Informace o auditu DSO Policka a Smlouva o 

nákladech bankovního úvěru s obcí Bezděkov n. M. Bod Smlouva o financování projektu 

zeleně s obcí Bezděkov n. M. nebude projednáván, smlouva již není potřeba, výsadba na 

Bezděkově proběhla v termínu. Přítomné přivítal starosta hostitelského městysu Machov, Ing. 

Jiří Krtička, který informoval o novinkách za poslední dva roky a přítomné provedl po 

hotových projektech v obci.  

 

Upravený program zasedání: 

1. Zahájení 

2. Cyklostezky na Policku 

3. SDMB 

4. Volba místopředsedy DSO Policka 

5. Personální změna na postu manažera DSO Policka 

6. Smlouva o pronájmu kanceláře DSO Policka s obcí Bezděkov n. Met. 

7. Smlouva s AMK Police nad Metují o stavění pódia 

8. Informace o auditu DSO Policka 

9. Smlouva o nákladech bankovního úvěru s obcí Bezděkov n. M. 

10. Diskuze 

11. Závěr 

 

Usnesení č.03/04/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje upravený program zasedání.  

 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

 

 

2) CYKLOSTEZKY NA POLICKU 

J. Beran přivítal zpracovatele projektu p. Adama Beneše, kterému předal slovo. A. 

Beneš informoval o jednání se všemi starosty DSO Policka a předal všem vytištěné mapy 

jejich katastrů se zakreslenými plánovanými cyklotrasami a cyklostezkami. Studie je hotová 

z 90 % a je stále možné její doplnění. Finální dokument bude dopracován do následujícího 

zasedání 23.6.2022.  

 

J. Beran apeloval na starosty, aby věnovali dostatečnou pozornost nejen svému katastru, ale i 

vzájemným propojením mezi obcemi. Bez studie není možné žádat o dotace na financování 

cyklotras ani cyklostezek. Součástí textové části studie bude i orientační výpočet ceny 

jednotlivých úseků.  

 

J. Cibulka – v rámci pozemkových úprav se budou snažit o realizaci nastíněných cyklotras 

v katastru obce Česká Metuje 

 

V. Friml – doporučuje prosazovat asfaltové povrchy 

 

 

Výbor DSO Policka bere uvedené informace na vědomí. 
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3) SPOLEČNOST PRO DESTINAČNÍ MANAGEMENT BROUMOVSKA 

J. Beran omluvil nepřítomnost ředitele SDMB p. Davida Dudy z důvodu nemoci. Dále  

informoval o ukončení pracovního poměru pí. Denisy Dědové ke konci června.  

 

J. Beran pošle starostům prezentaci činnosti SDMB za poslední půlrok. SDMB získala dotaci 

z programu Interreg na propagaci cyklodopravy na Broumovsku ve spolupráci s LOT 

Walbrzych. Tento projekt je ale nutné předfinancovat – o možné půjčce je jednáno s městem 

Teplice nad Metují, popř. Komerční bankou. Jako možní ručitelé se jeví města Police n. M. a 

Broumov. 

 

Rozpočet SDMB je bez výše uvedeného projektu v mínusu cca 336 tis. Kč, s financováním 

z projektu bude rozpočet v plusu cca 84 tis. Kč. V souvislosti s rozpočtem je v jednání změna 

členských příspěvků od příštího roku – zde je několik variant – 25 Kč/obyvatel + inflační 

doložka; 20 Kč/obyvatel + 10 % z ubytovacího poplatku; 15 Kč/obyvatel + 20 % 

z ubytovacího poplatku. Správní rada SDMB se přiklání k poslední zmiňované variantě, 

podmínkou je ovšem zlepšení výběru poplatku díky kartě hosta.  

 

V. Friml – debata k této záležitosti byla ve správní radě velmi dlouhá; vzhledem ke 

zpožděním financování v programu Interreg navrhuje opatrný přístup, jelikož očekává 

nedostatek financí i v rozpočtech obcí 

 

M. Maroul – p. Školník na jednání upozornil na skutečnost, že příspěvky se nezvýšily od roku 

2015 

 

J. Škop – souhlasí s p. Maroulem, rozpočty obcí od roku 2015 se zvýšily a bylo by vhodné 

zachovat poměr financování 

 

 

Výbor DSO Policka bere uvedené informace na vědomí. 

 

 

 

4) VOLBA MÍSTOPŘEDSEDY DSO POLICKO 

Vzhledem ke skončení mandátu stávajícího místopředsedy DSO Policka p. Vladislava  

Frimla je nutné zvolit nového místopředsedu. V. Friml souhlasí s kandidaturou na další 

období, jiný kandidát zájem neprojevil. 

 

 

Usnesení č.04/04/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje Vladislava Frimla jako místopředsedu DSO Policka 

s funkčním obdobím jeden rok.   

 Pro:  7 Proti: 0   Zdržel se: 1 

 

 

 

5) PERSONÁLNÍ ZMĚNA NA POSTU MANAŽERA DSO POLICKA 

M. Zeman z osobních důvodů na postu manažera DSO Policka končí k 31.5.2022 a 

jako nástupce byla vybrána pí. Jana Košová, která v této době pracuje na Obecním úřadě na 

Bezděkově. J. Beran znovu zmínil možnost využívat DSO jako servisní organizaci pro 

jednotlivé obce a apeluje na starosty, aby zvážili využití této možnosti a přemýšleli o ní. J. 

Košová má smlouvu s obcí Bezděkov n. Met. do září roku 2023, od té chvíle by bylo možné 

její zaměstnání na plný úvazek.  
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Usnesení č.05/04/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje uzavření pracovní smlouvy s paní Janou Košovou na 

pozici manažer DSO Policka s pracovním úvazkem 0,4 od 20.5.2022.  

 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

 

 

6) SMLOUVA O PRONÁJMU KANCELÁŘE DSO POLICKA 

V návaznosti na předchozí bod je nutné schválit změnu umístění kanceláře DSO  

Policka. Vzhledem k pracovní pozici nové manažerky se kancelář přesune na OÚ Bezděkov a 

bude uzavřena smlouva o pronájmu kanceláře. Smlouva s městem Police nad Metují bude 

ukončena dohodou k 31.5.2022.  

 

Usnesení č.06/04/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje ukončení smlouvy o pronájmu kanceláře s městem 

Police nad Metují.   

 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

 

Usnesení č.07/04/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje uzavření smlouvy o pronájmu kanceláře s obcí 

Bezděkov n. Met. dle přílohy.   

Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

 

 

7) SMLOUVA S AMK POLICE NAD METUJÍ 

Po vyřešení všech technických záležitostí ohledně stavění pódia a půjčování stánků je  

potřeba uzavřít smlouvu o spolupráci s AMK Police nad Metují, ve které jsou sepsány 

všechny dohodnuté body. Tyto body již byly výborem odsouhlaseny a je předložen návrh 

smlouvy. 

 

 

Usnesení č.08/04/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje uzavření smlouvy o spolupráci s AMK Police nad 

Metují. 

 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

 

 

8) INFORMACE O AUDITU  

Dne 9.3.2021 byl proveden audit pracovnicemi Královéhradeckého kraje, který  

skončil výsledkem, že nebyly zjištěny chyby a nedostatky, kromě již odstraněných nedostatků 

zjištěných při dílčím auditu. Zjištěnou chybou bylo nezveřejnění zakázky na výsadbu zeleně 

na profilu zadavatele.  

 

J. Beran poděkoval účetní pí. Hrnčířové a manažerovi M. Zemanovi za odvedenou práci.  

 

 

Výbor DSO Policka bere informace o auditu hospodaření na vědomí. 
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9) SMLOUVA O NÁKLADECH BANKOVNÍHO ÚVĚRU S OBCÍ BEZDĚKOV N. M. 

Obec Bezděkov nedisponuje dostatkem finančních prostředků na předfinancování 

projektu zeleně. Z tohoto důvodu čerpá DSO bankovní úvěr. Ke schválení je předkládán 

návrh smlouvy s obcí Bezděkov o úhradě nákladů tohoto úvěru. 

 

 

Usnesení č.09/04/2022 

Výbor DSO Policka schvaluje uzavření smlouvy s obcí Bezděkov n. M. o hrazení 

nákladů bankovního úvěru.   

 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

 

10) DISKUZE 

Dotace na manažera a účetní svazku 

M. Zeman informoval o získání dotace na manažera svazku z Královéhradeckého kraje 

v maximální výši, tj. 80 000 Kč.  

 

V. Friml – dotázal na vypuštěný bod programu ohledně financování projektu zeleně v Bělém 

a na Bezděkově n. Met. 

 

M. Maroul – do konce května bude kompletně vysázeno a vyfakturováno 

 

J. Beran – smlouva se nestihla připravit, bude schválena na příštím zasedání  

 

 

J. Krtička – zeptal se na stav přípravy kalendáře DSO na rok 2023, do začátku září by bylo 

vhodné mít ho k dispozici na obcích 

 

M. Zeman – s fotografem M. Schusterem je připravený výběr fotografií, do příštího zasedání 

ho J. Košová předá starostům k výběru za jejich obce 

 

 

J. Krtička – zeptal se J. Berana na terénní pečovatelskou službu – jak zmínil na minulém 

zasedání, tak by rád věděl, na které občany městys přispívá a z jaké částky 

 

J. Beran – tyto informace není možné zveřejnit, O. Landová objede osobně starosty  

 

V. Friml – na fakturách není rozpis toho, kolik platí obce, kolik klient a kolik stát 

 

M. Maroul – souhlasí s Frimlem; nelíbí se mu, že přispívá na úklid někomu, kdo na to stačí 

sám 

 

J. Krtička – v minulosti byla obcí podepisována smlouva o novém klientovi, na kterého bude 

přispívat – návrat této praxe by mu vyhovoval 

 

J. Beran – O. Landovou pozve na příští zasedání  

 

 

J. Krtička – dle informací od společnosti Marius Pedersen je v současnosti nutný rozbor 

velkoobjemového odpadu – navrhuje společný postup v této věci 

 

M. Šrůtek – týká se to odvozu odpadu na skládku svépomocí 
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J. Beran – na příští zasedání pozve p. Herolda, zástupce Marius Pedersen 

 

 

J. Krtička – v Machově uvažují o vybudování nabíjecí stanice na elektrokola – navrhuje 

ostatním obcím zvážení možnosti spolupráce v této věci, případně společnou žádost o dotaci 

 

J. Beran – pozval přítomné na Polickou zelňačku v termínu 11.6.  

 

Dále vyzval starosty k vytvoření týmu k účasti na Malém letním dovádění – sestavení týmu 

zajistí M. Šrůtek, dopravu J. Beran 

 

 

J. Škop – informoval o tom, že dotace na Královéhradecký kraj se v letošním roce budou 

podávat již pouze datovou schránkou 

 

V programu pro SDH bude změna – OSH budou mít vlastní program 

 

V novém roce bude nová strategie pro rozvoj cyklodopravy 

 

Alokace programů by měly zůstat stejné jako v letošním roce 

 

 

 

11) ZÁVĚR 

 

Příští veřejné zasedání se uskuteční v Polici nad Metují, termín je stanoven na 23.6.2022 

od 9 hodin ve velké zasedací místnosti.  

 

 

 Ing. J. Beran poděkoval přítomným a ukončil zasedání. 

 

 

 

 

 

Zapsal: Martin Zeman 

                        V Machově 19.5.2022 

 

 

 

 

 

 

…………………………………………..        …………………………………………... 

 Ing. Jiří Beran Jiří Krtička 

 předseda svazku ověřovatel 


